
 
 
 
 
 

Schriftelijke vragen Groep Frank Van Liempdt DVV    04-08-2013 
 
Cameratoezicht Plesmanpromenade 
 
Ter handhaving van de openbare orde, was het noodzakelijk om extra cameratoezicht 
in de openbare ruimte op locatie plesmanlaan te installeren. 
 
Bij de laatste raadsvergadering voor het zomerreces, heeft de GroepFrankVanLiempdtDVV 
nog haar zorgen geuit over het gerucht dat de camera bewaking bij de plesmanpromenade 
weg gehaald zou gaan worden.  
 
De winkeliersvereniging geeft aan het cameratoezicht graag te willen behouden omdat men 
verwacht dat de overlast anders weer zal terugkomen/toenemen. 
 
Vragen: 
 

1 Op welke criteria heeft de gemeente doen besluiten om het cameratoezicht te 
verwijderen. 
 

2 Wat heeft de gemeente geconstateerd, dat het niet meer gerechtvaardigd is dat het 
cameratoezicht kan blijven. 
 

3 Is het verwijderen van het cameratoezicht in overleg met politie en belanghebbenden 
uitgevoerd? 
Als het proces in samenspraak met politie en belanghebbenden is uitgevoerd: 

- Welke belanghebbenden zijn door de gemeente geïdentificeerd.  
- Wat heeft de politie geconstateerd, dat het niet meer gerechtvaardigd is dat het 

cameratoezicht kan blijven.  
- Wat hebben de belanghebbenden geconstateerd, dat het niet meer gerechtvaardigd 

is dat het cameratoezicht kan blijven. 
 

4 Op welke gronden is het cameratoezicht in Zwanenkamp verlengd? 
 

5 Zouden deze gronden ook voor de Plesmanpromenade kunnen gelden? 
 

6 Is het verwijderen van het cameratoezicht op de Plesmanpromenade een ordinaire 
bezuinigingsmaatregel? 
 

7 Bent u bereid het cameratoezicht op zeer korte termijn terug te plaatsen, immers dit is 
wat de ondernemers willen. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van GroepFrankVanLiempdt DVV 
  
Frank van Liempdt 
Ronald van Liempdt 
Bas Verwaaijen 
Suzanne Kox 

 


